



LANGE NACHT. SERFAUS.

Erleben Sie eine Lange Nacht im Dorfzentrum von Serfaus mit Straßenmusikanten, Gauklern, Jongleuren und Zauberern. Lassen Sie sich von der Serfauser Gastronomie mit Kiachln, Barbecue, Steaks, Longdrinks, Wein und vielem mehr verwöhnen und kosten Sie die heimischen Spezialitäten und Produkte direkt vom Bauern.

Die Serfauser Handwerkskunst und Shopping runden die Lange Nacht ab. Die musikalische Unterhaltung reicht von volkstümlich bis zu Blues, Jazz & Country mit den Serfauser Dorfmusikanten und verschiedenen anderen Gruppen.

Termine (Donnerstag):

11.07.2024 | 25.07.2024 | 08.08.2024
22.08.2024 | 05.09.2024

Ab 19.00 bis 23.00 Uhr.

Enjoy an experience that lasts long into the night in the village centre of Serfaus with street musicians, entertainers, jugglers and magicians. Treat yourself to culinary delights with traditional Kiachln specialities, barbecue dishes, steaks, long drinks, wine and much more, and try the local specialities and products directly from the farmers.

Serfaus traditional handicrafts and shopping round off the programme. The musical entertainment ranges from folk music to blues, jazz and country with the village musicians and various other groups.

Dates (Thursday):

11.07.2024 | 25.07.2024 | 08.08.2024
22.08.2024 | 05.09.2024

From 7pm until 11pm.